
 

 

 
 

 

 (الذكية/خدمة تفسير نتائج فحوصات المرضى )التقارير المحسّنة
Enhanced/Smart Lab Reports' Service 

 الملخص التنفيذي

كة  ف شر مجيات الطبية أن تقدم لل آل عبد العزيز تتشر كم الطبر  بر هذا العرض لإدراج  لمختبر

مجر  وهو    لتقارير تفسبر نتائج فحوصات المرضى ضمن نظامكم البر
إمكانية الإعداد التلقائ 

 (. Enhanced/Smart Reports) الذكية/ ما يُعرف بنظام التقارير الطبية المحسّنة

 

 

 : الخدمةنبذة عن 

ونية ذكية مبتكرة لتفسبر جميع نتائج الفحوصات الطبية لدى 
المختبر بطريقة خدمة إلكبر

ات الطبية القائمة بالفعل ، حيث يتم إعداد  مجر  للمختبر ذاتية يتم دمجها مع النظام البر

ح مبسط للفحص و كيفية إجرائه و الغرض منه    عن تلك النتيجة شاملا شر
ى
تقرير طبر  واف

مرفقا بتعليق طبر  عن الأسباب المحتملة لظهور تلك النتيجة و ما يعانيه المريض من 

ض و علامات تتعلق بحالتة الصحية بلغة بسيطة و سهلة و مدعومة طبيا و علميا أعرا

ى الصحة و تصحيح نمط الحياة بناء على 100بنسبة  ٪ و يرافقها توصيات خاصة لتحسير

 تلك النتائج. 

منفصل مع ملف نتائج  PDFيقوم المختبر بإرفاق ذلك التفسبر الطبر  ضمن ملف 

  يصدرها نظام الم
. يمكن إعداد تقرير التفسبر الفحوصات البر ختبر القائم بالفعل للمرضى

ية.  ى  باللغة العربية أو الإنجلبر

ات الطبية على حسب حجمها وعدد عملائها  تم توفبر باقات أسعار تناسب كافة المختبر

ات متعددة الفروع.  ا أو سلسة مختبر  سواء كان المختبر صغبر

 

 

 : خطط الأسعار 

  يستهلكها المختبر بصفة شهرية أسعار باقات تقارير التفسبر   ⚑
 : البر

ى للأسعار على المختبر أن يختار أحدهما كما    الجدتم إدراج نظامير
ى
)الصفحة  ةول التالياف

 (التالية

 

   الدعم رسوم  ⚑
 التحديثاتطوال مدة العقد شاملا  الخدمة واستمرارية الفبى

 : المستقبلية

 مجانا

 

  حال المطالبة ب  ⚑
ى
مجر  القائم بالفعل بغرض نظام الخدمة ضمن دمج ف المختبر البر

  وآل  
 : إصدار تقارير تفسبر النتائج بشكل تلقائ 

ات داخل مصر يتم دفعها مرة واحدة فقطجنيه مصري ،  25000  للمختبر

ات خارج مصر يتم دفعها مرة واحدة فقطدولار أمريك  ،  1500  للمختبر

 * هذه الرسوم اختيارية

 

Executive Summary 

Al Abdel Aziz medical software Company – EGY is pleased to present 

your medical laboratory with this proposal to have ability to auto 

generate lab test interpretation reports that integrated with your 

existing software system. This is known as Enhanced/Smart Lab 

Reports. 

Our Service Overview 

An innovative smart e-service to auto interpret any lab test in a self-

contained manner that is integrated with the existing lab software 

system. A full medical report is prepared related to the test result, 

including the test overview, how to be performed and why 

healthcare providers order it, accompanied by medical comments 

including the potential test result causes, medical symptoms and 

signs related to the related health condition, in simple language for 

the patient which is 100% science-backed. Also providing special 

recommendations for the patient to improve his/her health and to 

correct lifestyle based on those lab results. 

The lab attaches that medical interpretation report as a PDF file 

with the lab test result file to customers. The interpretation report 

could be generated in Arabic or English. 

Pricing packages have been provided to suit all medical laboratories 

according to their size and number of customers. 

Plans & Pricing: 

⚑  Monthly interpretation report packages pricing plans: 

The lab has two price plans from which to choose, as mentioned in 

the pricing tables below (next page). 

 

⚑  Support, maintenance and future upgrade fees: 

FREE. 

 

 

⚑  If you need system development and integration process to the 

existing IT system for maximum automatisation: 

25,000 EGP as one-time payment for labs inside EGYPT. 

1,500 USD as one-time payment for labs outside EGYPT. 

** Optional Fees 
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Package name:  Test Marker*/month    Test Marker* price 

Open Package:  1 : 1000        inside EGYPT= 8 EGP outside EGYPT= 0.75 USD 

Open Package:  1001 : 3000     inside EGYPT= 7 EGP outside EGYPT= 0.65 USD 

Open Package:  3001 : 10000     inside EGYPT= 6 EGP outside EGYPT= 0.50 USD 

Open Package:  +10000      inside EGYPT= 5 EGP outside EGYPT= 0.30 USD 

 
 

 Minimum monthly charge fee (inside EGYPT) = 3500 EGP  جنيه مصري 3500=  )داخل مصر(الحد الأدنى للمدفوعات الشهرية 

 Minimum monthly charge fee (outside EGYPT) = 750 USD  دولار أمريك   750=  مصر( خارج)الحد الأدنى للمدفوعات الشهرية 

 

 PRICE LIST per TEST    خطة أسعار لكل فحص 

 

Package name  Test Markers* count/patient Patient price 

Patient Package: 1 marker   inside EGYPT   = 15 EGP  (fixed price) 

outside EGYPT= 1.5 USD  (fixed price) 

2 : 50 markers   inside EGYPT   = 25 EGP  (fixed price) 

outside EGYPT= 3 USD  (fixed price) 

+50 markers   inside EGYPT   = 25 EGP + (5 EGP/each extra marker) 

    outside EGYPT= 3 USD + (1 USD/each extra marker) 

 

 Minimum monthly charge fee (inside EGYPT) = 4500 EGP جنيه مصري  4500=  )داخل مصر(الحد الأدنى للمدفوعات الشهرية 

 Minimum monthly charge fee (outside EGYPT) = 900 USD  دولار أمريك   900=  مصر( خارج)الحد الأدنى للمدفوعات الشهرية 
 

 

 PRICE LIST per PATIENT    خطة أسعار لكل مريض 

 

 



 

ى Test Marker* المقصود بــ ) ( هو بند الفحص ، بمعبى أن الهيموجلوبير

(Hb( فحص صورة الدم  
ى
( ، كذلك كرات الدم الحمراء CBC( هو بند واحد ف

(RBC( ه  بند واحد ، وكذلك الصفائح الدموية )Platelets ه  بند )  واحد ، و

( على أكبر من بند ، وكل بند منها هو CBCبالتال  يحتوى فحص صورة الدم )

(Test Marker .) 

ه  شهر واحد فقط ، فيبدأ الشهر الجديد بباقة و رصيد  الباقة**  صلاحية 

 . من الصفر  بداية (Test Markersجديد من الــ )

لمدة/لمدد مماثلة باتفاق على الأقل ، و يتم التجديد سنة واحدة مدة التعاقد   •

 . ى  الطرفير

 

يختار المختبر أي خطة أسعار واحدة فقط يراها مناسبة له ، سواء خطة   •

 . أسعار لكل فحص أو لكل مريض ، ويتم التعاقد على الباقة المختارة

 

يتم إرسال فاتورة شهرية مؤخرة للمختبر بغرض دفع المستحقات المالية   •

( المستهلكة أو أنها تتضمن Test Markersة الـ )إجمال  تكلفلصالحنا شاملة 

. تتضمن خيارات الدفع: التحويل البنك  أو الدفع مبلغ الحد الأدئى الشهري

ة أو فودافون كاش بكروت الإئتمان   حال تأخر السداد لمدة تزيد عن عشر
ى
. وف

تتم أيام من إصدار الفاتورة يتم إيقاف الخدمة مؤقتا حبر إتمام الدفع ، وعندها 

ة التوقف على حساب  استعادة الخدمة مع تحميل الأيام المهدرة ضمن فبر

 .  المختبر

 

 

 

* (Test Marker) is considered as a single lab test 

item/parameter, i.e.  hemoglobin (Hb) is a single item in the 

(CBC) test, as well as the red blood cells (RBC) is single item, 

and platelets is a single item too. Therefore, the (CBC) test 

includes multiple items, and each item is a (Test Marker). 

** Every new month begins with a new test marker balance 

starting from zero. 

• The minimum agreement duration is 1 year, and the 

renewal is for a similar period/s with the consent of both 

parties together. 

• The lab chooses the appropriate price plan for it, whether 

per test marker or per patient, and the selected package is 

contracted. 

• A monthly  payment invoice is sent to the lab at the end of 

each month, including the fees for consumed test markers or 

the minimum monthly charge fee. The payment methods 

include: bank transfer or credit card payment or Vodafone 

Cash. If the payment is delayed for more than 10 days from 

the invoice release date, the service will be suspended 

temporarily until the payment is done, then the service will 

be restored but the lost days within the suspension period 

shall be deducted from the current month. 

Al Abdel Aziz Company for medical Softwares 

▶  The Official Service Website 

For more information call us on: 
+201024018684 (Phone & WhatsApp) 

www.alabdelaziz.com 
 

https://clearmyresult.com/index_lab_en.html
https://wa.me/+201024018684
http://www.alabdelaziz.com/

